
江门分销协议菲律宾领事馆认证基本概况

产品名称 江门分销协议菲律宾领事馆认证基本概况

公司名称 深圳市杰鑫诚信息咨询有限公司销售部

价格 413.00/份

规格参数

公司地址 深圳市罗湖区东晓路3063号新丝路时尚文创园B
栋1楼

联系电话  15913941040

产品详情

大使馆加签那里加签时间快？深圳市杰鑫诚，为您提供贴心优质服务！省心又省力！咨询办理热线：159
13941040 程丹

  

联系人：程丹   15913941040  QQ：2623880699

江门分销协议菲律宾领事馆认证Jiangmen Distribution Agreement Philippine Consulate Certification

Turkey's Export Registry Form certification:

A copy of the business license, registration certificate, and a copy of the foreign trade operator’s registration form
should be submitted.

 

Country where the certificate of origin and INV must be certified together:

UAE, Iran, Qatar, Lebanon, Jordan, Syria.

special attention items:

Recently, the following country consulates are required to consult by phone or QQ and conduct a pre-review. After
confirming that they are correct, submit the materials: Iran, India, Indonesia, Colombia, Qatar, Kuwait, Jordan,
Lebanon, Libya, Syria, Pakistan, Bolivia, Russia

The applicant enterprise shall bear the consequences of failure to pre-examine, unqualified guide certification



documents, return, replacement, and extension.

土耳其做出口商登记表(Export Registry Form) 认证：

应提交营业执照副本、登记证、对外贸易经营者备案登记表的复印件。

产地证和INV必须一起认证的country：

阿联酋、伊朗、卡塔尔、黎巴嫩、约旦、叙利亚。

特别注意事项：

近期，以下country领事馆认证，需先通过电话或QQ咨询并进行预先审核，经确认无误后，再提交材料
：伊朗、印度、印度尼西亚、哥伦比亚、卡塔尔、科威特、约旦、黎巴嫩、利比亚、叙利亚、巴基斯坦
、玻利维亚、俄罗斯

凡因未经预审，导认证文件不合格、退件、补件、延期等后果，申办企业自行承担。

 1. The definition of consulate certification

Consulate certification is an activity in which the consular certification agency confirms the last seal and signature on
the domestic foreign-related notarization/book, other certification documents or related foreign documents based on
the application of natural persons, legal persons or other organizations.

2. The purpose of consulate certification

According to international practice and the practice of Chinese and foreign consulates, the purpose of consular
certification is to enable documents issued by our country to be recognized in other countries, and will not affect the
legal validity outside the territory due to doubts about the authenticity of the seal and signature on the documents.

Three, the development of new Chinese consulate certification

Consulate certification is an international practice gradually formed in the practice of consulates in order to facilitate
the exchange of documents between countries around the world. Since the founding of New China 60 years ago,
especially since the reform and opening up, the certification work of my country's consulates has been fully developed,
and a multi-level certification system at home and abroad centered on the Certification Department of the Ministry of
Foreign Affairs has been formed, which conforms to my country's national conditions and is generally in line with
international standards.

一、领事馆认证的定义

领事馆认证是领事馆认证机构根据自然人、法人或其他组织的申请，对国内涉外公证/书、其他证明文书
或国外有关文书上较后一个印鉴、签名予以确认的活动。

二、领事馆认证的目的

根据国际惯例和中外领事馆实践，领事馆认证的目的是使我国出具的文书能在其他country境内得以承认
，不会因怀疑文书上的印鉴、签名的真实性而影响其域外的法律效力。

三、新中国领事馆认证发展



领事馆认证是世界各国为了相互便利文书往来而在领事馆实践中逐渐形成的国际惯例。新中国成立60年
来，尤其是改革开放以来我国领事馆认证工作得到充分发展，已形成以外交部认证司为中心的国内外多
层次认证体系，符合我国国情，总体与国际接轨。
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